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"Si les temàtiques són menys
acotades, rebem més contes"
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Encuentn (Ueida,
19651 cofundado¡i ani-
mo moter- dAlrllM, tot i
que ellconsidera que el
seu paper és el de "di-
namiÞado/i com així
l'ha definit alguna com-
panya de l'entitat. Lfas-

sociació ha anai evolu-
cionant amb eltemps i

ata centra la seva activi-
tat en el club de lectura
i en la convocatòria del
cibercertamen liten-
ri Hypatia. Per a més
infurmació: vnn.llei-
daponícìpø.cæ/onim

ANIM ho conviot molt
des dels seus principis.
Moltíssim. Va néixer
per fer assessorament
psicològic i això es

complementava amb xerrades sobre temàtiques
com la Guerra Civil o els drets humans. També
hi havia un club de lectura i es van impulsar els
premis. I ara, el club de lectura i els premis són
les nostres dues activitats.

Qudnts concu rsos lÍte røris-porten?
. Enguany és el que fa 9.

QuÍ n es te mùtí qu es høn esco I I it?
Primer, contes ateus i irreverents, per continuar
amb qüestions més socials (societat de control,
mitjans de comunicació, carpe diem, la por, la
publicitat, la indiferència i el dret d'asil), per arri-
bar enguany als contes feministes.
Com es trien les temàtíques?
És molt senzill: els membres dANIM enviem dife-
rents propostes i després les votem per tr¡ar-la.
Per cert, en ¡eben molts de contes?
lJanyque més,411, iel que menys, 123. Enguany,

per exemple, 240. I

han de ser escrits en
català o en castellà.
Veíg que la xilrø fluc-
tua molt.,,
Sí. Crec que va en fun-
ció de la temàtica, és

a dir, quan més l'aco-
tem, com va ser en els
casos dels mitjans i la
publicitat -vistos des
del prisma de la ma-
nipulació i l'adoctrina-
ment- rebem menys
comtes. I en el cas de
la por, com és un te-
ma molt ampli, va ser
l'any que en vàrem re-
bre més.

Com els hi ørriben els
contes?
Enguany és el primer
any que sols els po-

dem rebre per correu electrònic. Fins ara, hi ha-
via l'opció -que alguns empraven- d'enviar-los
per correu postal, però llavors calia reescriure'ls
en un processador de text o escanejar-los per
fer-los arribar després als membres deljurat. Era
una pèlcomplicat.

Quantes persones conlormen el jurot?
Enguany som 17, i ens repartim diferents blocs
de contes, es fa una selecció i, després, una ron-
da final per triar el guanyador que, en principi,
enguany se sabrà el 6 d'octubre;
També tenen un club de lecturø.
Hi tenim 27 apuntais. Cada mes es llegeix un
llibre -que escull un dels membres del duf i

l'analitzem durant una trobada.
Vatícini quín serù el tema del 2018.
En el moment que estem, crec que seria escaient
parlar de les pàtries. Vostè ja m'entén... (somriu).
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